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 Styrelseprotokoll nr: 79 

 Tid:  2022-11-16 kl. 19:00.  

Plats: Åhus hamn 

Närvarande:  Fredrik, Ludvig, Per, Annmari  

      

1 
 
2 

VÄLKOMMEN: 
 
DAGORDNING 

Fredrik hälsade alla välkomna och öppnade mötet.  
 

 a) Nya frågor 
b) Godkän-

nande av 
dagord-
ningen 

 

Inga nya frågor 
Dagordningen godkändes.  

3 VAL AV JUSTERARE: 
 

Justeras av ordföranden och Ludvig.  

4 FÖREGÅENDE PRO-
TOKOLL: 
 

Föregående protokoll godkändes och läggs till handlingarna.  

 
5 
 
 
 

 
Skrivelser/medlems-
förslag 
 

 

Inga skrivelser har inkommit till styrelsen 

6 EKONOMI: 
a. Balansrap-

port 
 

b. Budget 2023 
 

 
       c.   Medlems- 

Situationen 
 

  
 31 130,13 på bankkontot. Inkommande fakturor som hemsidan.  
 
 
Per gick igenom förslag för budget 2023 som bifölls av styrelsen. 
Ett mål är att öka medlemsantalet och skapa mer nytta i området 
Rapporterade om Swedbanks förändringar kring föreningar.  
 
Vi är uppe i 76 hushåll av 110 hushåll. 
 
 

 
7 
 
 
 
 
 
 
 

 
BESLUTADE MEN EJ 
GENOMFÖRDA 
PUNKTER. 
 
a. HLR- utbildning   
      
 
 

 
 
 
 
 
Föreningen har ansökt om en hjärtstartare för området via Spar-
banken Skåne har inkommit. Föreningen avser att söka en hjärt-
startare. 30 st kommer att delas ut, den 23 -25 november 2022 
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8 

 
 
 
 
 
b. Solceller 
      
 
 
 
c. Belysning etc 
 
 
 
 
FRÅGOR FRÅN MED-
LEMMANA 
 

meddelas de föreningar som kommer att få en. 8 december delas 
de ut till föreningarna som fått. 
 
 
 
Flera är intresserade av att installera solceller.  
Diskussion kring vilka möjligheter som finns och vad det kan inne-
bära. Styrelsen samlar information och bevakar frågan framöver.  
 
 
Frågor till förbättringar i området tas vidare till nästa verksamhets 
år för vidare utförande då förslagen inte kunnat genomföras från 
kommunens sida. Ett förslag är belysning vid lekplatsen och 
boulebanan som föreningen önskar jobba vidare med. 
 
 
Inga inkomna skrivelser 
 
 

9 INVENTERING AV 
AKTUELLA ÄRENDEN 

 

 a) Förslag på offertinhämtning diskuterades. 
 

        b)  
 

Offerter angående värmepumpar. Två olika företag har kontak-
tats, diskussion fördes kring hur vi går vidare. Fredrik gör utskick 
till medlemmarna angående offertförlag angående värmepumpar.  
 

10  
 
 
 
11 
 
 
14 

ÖVRIGT 
 
 
 
NÄSTA STYRELSE-
MÖTE  
 
AVSLUTNING 

Frågan togs upp angående bilars hastigheter på våra gator. Det 
känns som det blivit ett ökat antal bilar som kör väldigt fort och 
tar kurvorna vid cykelvägarna snävt.  
 
Nästa möte planeras till den 25 januari 2023 kl. 19.00 Åhus hamn 
 
 
Mötet avslutas.  
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Åhus den 14 september 2022 

 

 

……………………………………..      

 

Annmari Linderoth, Sekreterare     

   

 

Justeras: 

 

 

………………………………………                ………………………………………  

     

Fredrik Åsare, Ordförande   Ludvig Hallberg 
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